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Studentica Odjela 
za ekonomiju i poslov-
nu ekonomiju Katarina 
Pavlović, Odjela za akva-
kulturu Sanja Grđan i 
student Odjela za umjet-
nost i restauraciju Hrvo-
je Smoljan ispričali su 
razloge upisa studija na 
Sveučilištu u Dubrovniku 
i svoja iskustva tijekom 
studiranja.

Katarina Pavlović, 
studentica druge 
godine diplomskog 
studija Poslovna 
ekonomija, smjer 
Marketing:

„Upisala sam poslovnu 
ekonomiju upravo zbog 
Marketinga, koji je bio 
moj prvi izbor još od sred-
nje škole. Oduvijek me je 
zanimalo sve povezano 
s tim područjem rada a 
upravo je Odjel za eko-
nomiju i poslovnu eko-
nomiju nudio taj smjer.  
Mislim da studiranje na 
ovom Odjelu može puno 
pružiti svima onima koje 
zanima bilo koji od ponu-
đenih smjerova na tom 
studiju. Za mene je ovo 
bio izvrstan izbor jer sam 
sve ove godine studiranja 
imala priliku steći odre-
đena teoretska, ali jedna-
ko tako i praktična zna-
nja potrebna i za nastavak 
studiranja i za obavljanje 
budućih poslova. Uz kva-
litetan studijski program 
i nastojanje da se svake 
godine pruži što više sva-
kom studentu, bilo uvo-
đenjem novih predmeta, 
ili bilo uz pomoć student-
ske prakse, svatko tko se 
upiše na naš odjel, bit će 
i više nego zadovoljan.“

Sanja Grđan, 
studentica 
druge godine 
preddiplomskog 
studija Akvakultura: 

„Studij Akvakulture 
odlučila sam upisati pri-
marno zbog toga što je to 
bio jedini studij na Sveu-
čilištu u Dubrovniku koji 
je pripadao znanstvenom 

biotehničkom području. 
Naime, već sam prije to-
ga studirala na Fakultetu 
kemijskog inženjerstva i 
tehnologije, koji, slijedom 
okolnosti, nisam završila, 
a doseljenjem u Dubrov-
nik i potom odlukom da 
nastavim obrazovanje, 
ovo mi se činio najlogič-
nijim izborom. Drago mi 
je što danas, nakon dvije 
godine studiranja, mogu 
reći da nisam pogriješila 
pri odabiru. Studij Akva-
kultura je zanimljiv; na 

njemu stječemo znanja 
iz raznovrsnih područja i 
učimo kako ih primijeni-
ti u praksi. Moram napo-
menuti kako imamo izvr-
sne profesore, stručnjake 
u svojim područjima, koji 
znaju kako zainteresirati 
studente i koji su me doi-
sta puno naučili.“

Hrvoje Smoljan, 
student prve godine 
preddiplomskog 
studija Restauracija 
i konzervacija, smjer 
Drvo:

„Rođen sam u Zadru i 
put u Dubrovnik nije bio 
uobičajen kao i za mnoge 
studente. Nakon završe-
ne tehničke škole upisu-
jem Informatički menad-
žment na Veleučilištu u 
Šibeniku i završavam kao 
prvostupnik. Studij je u 
početku bio zanimljiv, ali 
se nisam nikako mogao 
naći u toj struci gdje bi 
vrijeme trebao provodi-
ti pred računalom. Kako 
sam oduvijek imao mo-
gućnost da tijekom ljet-
nih praznika odem na 
otok i ‘petljam’ s drvetom, 
to mi se s vremenom ne-
kako i ‘uvuklo pod kožu’. 
Tako sam i odlučio upi-
sati studij u Dubrovniku, 
što je bio pun pogodak, 
kako s profesorima, koji 
imaju strpljenja i razumi-
jevanja da radim ono što 
volim, tako i s predme-
tima koji pokrivaju ovu 

struku. Pritom svake go-
dine imamo mogućnost 
odlaska mjesec dana u Fi-
rencu na stručnu praksu, 
što je neusporedivo ve-
lika prednost za razliku 
od ostalih studija. Otkud 
želja za glazbom i resta-
uracijom glazbala? Kad 
bolje promislim, želja je 
postojala oduvijek, samo 
nije bila realizirana prije 
jer kada se ujutro budi-
te i navečer idete spavati 
s Mozartom i Beethove-
nom i njihovim simfoni-

jama, koje morate sluša-
ti dok ih sestra izvodi na 
klaviru dan prije nastu-
pa - više ne treba puno 
objašnjenja. Smatram da 
je tako sudbina htjela, a 
na meni je da nastavim 
sa studiranjem onoga što 
volim, pri čemu bih bu-
dućim studentima pred-
ložio da odvoje barem 
malo vremena i pokuša-
ju odraditi bilo kakvo vo-
lontiranje koje bi im po-
kazalo da je to doista ono 
što žele.“

Zašto studiram na 
Sveučilištu u Dubrovniku?


